

NOTICE 通告

致瑜翠園各住戶：

PDC-2026-N109

有關：停車場高度限制及安全事宜

服務處近日發現有個別車輛未有遵守停車場入口所標示之高度限制，仍駛入停車場範圍。

服務處特此提醒各住戶，停車場入口及場內部分位置設有電動車充電設施，部分充電電線及相關設備位於停車場天花附近。若超高車輛強行駛入，可能與有關設備或電線發生碰撞，導致電線或充電設施損毀，並可能引致嚴重的安全事故及財物損失。

為保障各住戶及使用者安全，所有超過 **1.9 米高度限制之車輛，嚴禁駛入停車場**。車主及駕駛人士應於駛入停車場前自行確認車輛高度符合有關限制。

如因違反高度限制而導致停車場設施、EV 充電設備、電線或其他財物損毀，服務處將保留向相關車主／駕駛人士追究責任及索償之權利。

敬請各住戶及駕駛人士留意停車場入口之高度限制標示，切勿為一己方便而忽視有關安全規定，共同維持停車場安全。如有任何查詢，請於辦公時間內致電 2458 7256 與本處職員聯絡。

2026 年 8 月 28 日



瑜翠園服務處

To: All residents of Peridot Court

Date: 28 August 2026

Re: Car Park Height Restriction and Safety Reminder

The Management Services Office has recently noticed that some vehicles have entered the car park despite the height restriction clearly is displayed at the car park entrance.

Residents are reminded that electric vehicle charging facilities are installed within the car park, with certain charging cables and related equipment located near the car park ceiling. If a vehicle exceeding the height restriction enters the car park, it may come into contact with and damage the charging cables or related equipment, potentially resulting in serious safety hazards and property damage.

For the safety of all residents and car park users, **vehicles exceeding the 1.9-metre height restriction are strictly prohibited from entering the car park.** Vehicle owners and drivers are responsible for ensuring that their vehicles comply with the height restriction before entering.

In the event that any damage is caused to the car park facilities, EV charging equipment, charging cables or other property as a result of entering the car park in breach of the height restriction, the Management Services Office reserves the right to hold the responsible vehicle owner and/or driver liable and seek compensation for any resulting loss or damage.

Residents and drivers are strongly reminded to pay attention to the height restriction sign at the car park entrance and comply with the relevant safety requirements at all times. Should you have any enquiries, please contact our staff at 2458 7256 during office hours.

Peridot Court
Management Services Office



詳情請瀏覽網站：www.peridotcourt.info

Visit the estate website for details. Website: www.peridotcourt.info

此通告有張貼至 2026 年 9 月 4 日
This notice will be posted until 4 Sep 2026

KAI SHING
MANAGEMENT SERVICES
啟勝管理服務
PMC Licence No: C-499163

啟勝管理服務有限公司
Kai Shing Management Services Limited

此通告可於生活樂應用程式上瀏覽。版權所有，不得轉載。
This notice can be read on Live e-asv app. All rights reserved.